



Bitte folgende Hinweise bei der Inbetriebnahme der OpenScape Business X Hardwaremodelle beachten!

- Trennen Sie sämtliche Versorgungsstromkreise des Kommunikationssystems, bevor Sie das Gehäuse öffnen.
- Nehmen Sie das System vom Stromnetz, bevor Sie Mainboard und Peripheriebaugruppen ziehen oder stecken.
- Achten Sie darauf, dass Sie Mainboard und Peripheriebaugruppen beim Einschieben oder Herausziehen nicht verkanten.
- Verwenden Sie bei den Wandsystemen immer die Baugruppenverriegelung.
- Behandeln Sie Mainboard und Peripheriebaugruppen sorgfältig, z.B. immer mit beiden Händen tragen.
- Beachten Sie die EGB-Schutzmaßnahmen (Umgang mit elektrostatisch gefährdeten Bauteilen).

Generelle Hinweise:

- Nehmen Sie während des Software-/Firmware-Updates das System nicht vom Stromnetz. Ansonsten kann es passieren, dass das System nicht mehr in Betrieb geht.
- Lassen Sie das System für mindestens 48 Stunden durchgängig am Stromnetz, damit der Akku auf dem Mainboard vollständig geladen wird.
- Beachten Sie die Softwarekompatibilität zwischen Mainboard und UC Booster Card (siehe OpenScape Business Release Note).



Please note the following important information for the installation of the OpenScape Business X Hardware models.

- Disconnect all power supply circuits of the communication system before opening the housing.
- Disconnect the system from the mains power supply before removing or inserting the main board and/or peripherals cards.
- Ensure that the main board and peripheral cards are not tilted during insertion into - or removal from - the system.
- For the wall-mount systems, the module lock should always be used.
- Handle the main board and peripheral cards with care; for example, always carry them with both hands.
- Observe the electrostatic discharge (ESD) protective measures (handling of electrostatic sensitive components).

General Notes:

- Do not turn off the system power during a software or firmware uptake, as this may result in permanent damage to the system and failure to restart.
- Leave the system connected to mains power for at least 48 hours to ensure that the battery on the main board is fully charged.
- Observe the software compatibility between mainboard and UC Booster Card (refer to the OpenScape Business Release Note).

Further information and notes for initial installation are available in the Installation Guide and Administrator Documentation on the Unify Partner Portal.

